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SAMENVATTING 

Naar aanleiding van het initiatiefvoorstel van de werkgroep overheidsparticipatie en bestuurlijke 
vernieuwing is op 14 februari een bezoek gebracht aan Heeten. De avond heeft 14 pitches met ideeën 
opgeleverd. Evenals bij voorgaande bezoeken van de Raad op Pad geeft het college een eerste 
reactie op de pitches in Heeten.  

BESLISPUNTEN 

1. Kennis te nemen van de gepresenteerde pitches “Heeten Woont”, “Vertrouwen burgers in het 
bestuur”, “Tiny Houses”, “IJsbaan Heeten” en “Parkeerplaatsen bij nieuwbouw”; 

2. Het college te verzoeken de pitch over de maximale snelheid in Heeten mee te nemen in de 
Verkeersagenda 2017-2020; 

3. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met de Stichting Zwembad Heeten en nadere 
investeringsvoorstellen af te wachten; 

4. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met de Stichting Heeten Sport en nadere 
aanvragen voor een startsubsidie en aanleg van beachvelden af te wachten; 

5. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met SallandWonen, de Zorggroep Raalte, de 
heer Solen en Vazet over de pitch Generatiepark Stevenskamp en pitch behoud intensieve 
zorg Stevenskamp; 

6. Het college te verzoeken in gesprek te gaan met de ondernemersvereniging Heeten over de 
programmering van het bedrijventerrein;  

7. Het college te verzoeken de pitch met het behoud van buslijn 4 in te brengen in de werkgroep 
over de buurtbus Heeten; 

8. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met de energiecoöperatie Endona waarbij de 
mogelijkheden van garantstelling worden onderzocht en de raad te informeren over de 
uitkomst; 

9. Het college te verzoeken de pitch over het onderhoud basisschool mee te nemen in het 
gemeentebrede onderzoek naar leerlingdaling in Raalte en Olst-Wijhe. 

INLEIDING 

Op 14 februari is in het kader van overheidsparticipatie en bestuurlijke vernieuwing een bezoek 
gebracht aan Heeten. Dit kernenbezoek heeft 14 pitches met ideeën opgeleverd. In het 
initiatiefvoorstel van de werkgroep is aangegeven “dat de raad gemotiveerd zal besluiten om de 
onderwerpen:  
1. Niet te agenderen om als raad iets van te vinden  
2. Te agenderen als onderwerp om op korte termijn als raad iets van te vinden  
3. Te agenderen als onderwerp om op lange termijn als raad iets van te vinden”. 
 



   

 
   
 

Het college geeft daarbij richting de raad een eerste reactie op de 
pitches en doet een voorstel voor het vervolg. Daarnaast is aan de hand van kleuren op hoofdlijnen 
inzichtelijk gemaakt wat de ambtelijke inzet, financiële consequenties en verwachte uitvoeringsduur is 
om de projecten te kunnen realiseren. 

BEOOGD EFFECT 

In het kader van overheidsparticipatie en het streven van de gemeente een gewaardeerd partner te 
zijn, is het van belang dat we als gemeente helder zijn in de beloften die we doen en deze beloften 
nakomen. Het college stelt de raad voor een passend vervolg te geven aan de gepresenteerde 
pitches in Heeten, zodat helderheid ontstaat over de verwachtingen die inwoners van de gemeente 
Raalte mogen verwachten. 

ARGUMENTEN 

Hierna wordt ingegaan welk vervolg elk van de pitches kan verwachten. 
 
1. Maximale snelheid in de kern Heeten 
De heer van Oorschot geeft aan dat een aantal jaar geleden de maximale snelheid binnen de 
bebouwde kom in Heeten teruggebracht is naar 30 km per uur. Twee jaar geleden zijn er metingen 
verricht naar de snelheid en hieruit blijkt dat ongeveer de helft van het verkeer sneller rijdt dan 40 km 
per uur met onveilige situaties tot gevolg. De heer van Oorschot vraagt zich daarom af wat het dorp 
kan doen om de snelheid te verlagen. Hij denkt hierbij in eerste instantie aan wegversmallingen zoals 
ze zijn aangebracht aan de Raalterweg in Wijhe.  
 
De gemeente werkt op dit moment aan de Verkeersagenda 2017-2020. In deze agenda worden zowel 
objectieve (geregistreerde ongevallen, snelheidsoverschrijdingen) als subjectie onveiligheidsgegevens 
(klachten) geanalyseerd. De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de pitch en deze te 
integreren in de Verkeersagenda 2017-2020 en nadere voorstellen op de langere termijn af te 
wachten.  
 
2. Verduurzaming Zwembad 
Sinds 1970 kent Heeten een zwembad. De Stichting Zwembad Heeten wil het zwembad graag 
verduurzamen en energieneutraal maken om zodoende ook de komende 50 jaar toekomstig 
bestendig te zijn. De totale kosten hiervan bedragen € 250.000,-. Namens de stichting pleit de heer 
Klein Koerkamp voor een inzamelingsactie in het dorp en stelt hij de vraag wie daarbij nog meer kan 
helpen. 
 
De gemeente is al geruime tijd betrokken bij de uitwerking van de pitch. De Stichting Zwembad 
Heeten heeft een Leaderaanvraag heeft gedaan voor verduurzaming van het zwembad (fysieke 
maatregelen) en het vernieuwen van activiteiten (nieuwe doelgroepen en nieuwe activiteiten). De 
aanvraag ligt nu bij de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) ter beoordeling. Naar 
verwachting wordt het project goedgekeurd en volgt de beschikking rond maart/april. Daarmee wordt 
een deel van het project bekostigd. Voor het andere deel zal de stichting zelf een behoorlijk aandeel in 
de financiering moeten verwerven via crowfunding, acties etc. De Stichting Zwembad Heeten draagt 
zelf de verantwoordelijkheid voor de uitvoering van het project. Rapportage over de voortgang en 
uitvoering van het project richting het college en raad vindt plaats via Leader en in de jaarrapportage 
van de Kracht van Salland. De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de pitch en nadere 
voorstellen op de langere termijn af te wachten.  
 
3. Heeten Woont 
Heeten Woont is een aantal jaren geleden als stichting opgericht met als doel het behoud c.q. de groei 
van de kern Heeten. De heer Solen maakt tijdens zijn pitch duidelijk dat deze stichting met tal van 
activiteiten en projecten bezig is op het snijvlak van wonen, welzijn en zorg. Daarbij kan worden 
gedacht aan het omvormen van het pand van de Rabobank tot 8 appartementen voor jongeren, de 
hoek Geertman/Bosgoed vertalen in vijf woningen in een CPO-construct en de komst en behoud van 
de tandarts.  
 



   

 
   
 

Het college spreekt zijn waardering uit voor de activiteiten die Heeten 
Woont ontplooit. Het is goed te zien dat Heeten Woont met meerdere partijen in gesprek is zodat er 
een integrale afweging voor het dorp Heeten kan worden gemaakt. Echter zoals blijkt uit de woonvisie 
van 2016, is er in Heeten sprake van overcapaciteit aan woningen. Het college is daarom zeer 
terughoudend met het toevoegen van nieuwe woningbouwprojecten. Voor Heeten geldt het principe 
“nieuw voor oud”. Dit betekent dat op het moment dat er capaciteit wordt toegevoegd er elders 
capaciteit moet worden geschrapt. Dat is ook besproken met Heeten Woont en Plaatselijk Belang. De 
raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de pitch. 
 
4. Heeten Sport 
De volgende pitch van de heer Solen gaat in op de recent opgerichte Stichting Heeten Sport. Een 
overkoepelende stichting van de Heetense sportverenigingen die wil inspelen op ontwikkelingen zoals 
de verandering van leeftijdsgroepen, veranderingen in behoeften, wijzigingen in ordening van het 
sportpark en het herpositioneren van binnen- en buitensporten. Het uiteindelijke doel is het realiseren 
en zo mogelijk exploiteren van een multifunctioneel sport- en bewegingspark in Heeten, dat 
toegankelijk is voor een brede doelgroep, zowel in als buiten verenigingsverband. Daartoe begint het 
bestuur met het ontwikkelen van een activiteitenplan 2017-2018. De heer Solen roept op in Heeten 
allemaal mee te doen, ervaart al een goede ondersteuning van het Sportbedrijf, maar zoekt nog 
financiële steun van de gemeente.  
    
De gemeente is in gesprek met de heer Solen over de oprichting van de stichting om door middel van 
samenwerking de toekomst van de sportbeoefening en het sportpark in Heeten te waarborgen. 
Afgesproken is dat een aanvraag om een kleine startsubsidie kan worden ingediend als de Stichting 
Heeten Sport is opgericht. Verder wil de stichting snel starten met de aanleg van twee of drie 
beachvelden. Daarvoor is informatie toegestuurd onder welke condities wij een bijdrage in de aanleg 
van beachvelden verstrekken. Tot op heden zijn beide aanvragen nog niet ontvangen. De raad wordt 
voorgesteld kennis te nemen van de pitch en nadere voorstellen op de langere termijn af te wachten.  
 
5. Generatiepark Stevenskamp 
In de laatste pitch van de heer Solen wordt het generatiepark Stevenskamp gepresenteerd. Hierbij 
gaat het om de realisatie van een multifunctioneel generatiepark op de locatie Stevenskamp met een 
geconcentreerde bebouwing voor zowel jong als oud en voor mensen met en zonder zorgvraag. Door 
daarbij samen te werken tussen lokale partijen kan op diverse wijzen synergievoordeel worden 
behaald. Stimuland is daarbij procesbegeleider om te komen tot een businessplan inclusief 
activiteitenplan.  
 
Het college heeft waardering voor het initiatief om tot een nieuwe invulling van de Stevenskamp te 
komen. Belangrijk daarbij is de afstemming met de (eigenaren van de) omliggende terreinen en 
functies zoals het Stevenserf en de IJsselgouwe. Wat betreft de bebouwingsopgaven voor jong en 
oud is het belangrijk dat deze wordt gekoppeld aan een zorgvraag. Gelet op de 
woningbouwprogrammering is in Heeten niet of nauwelijks programmatische ruimte voor het 
toevoegen van nieuwe zelfstandige woningen. Wel is het college in gesprek met een aantal partijen, 
waaronder SallandWonen, de Zorggroep Raalte, de heer Solen en Vazet om te onderzoeken welke 
mogelijkheden er voor de locatie Stevenskamp zijn. Het college stelt de raad voor kennis te nemen 
van de pitch en de uitkomsten van deze gesprekken af te wachten. 
 
6. Behoud intensieve zorg 
De heer Spitzen stelt de Katholieke Bond van Ouderen (KBO) in Heeten aan de aanwezigen in de 
zaal voor. De bond kent 500 leden die gaat voor het levensvatbaar houden van het dorp. De bond 
maakt zich zorgen of de Stevenskamp nog levensvatbaar is en wenst dat de Woonzorg locatie 
Stevenskamp behouden blijft. Intensieve zorg moet geboden worden en er moet goed, veilig en 
betaalbaar wonen zijn voor iedereen. 
 
Het college is voorstander dat mensen zo lang mogelijk zelfstandig kunnen blijven wonen. Voor 
inwoners die naast de eigen mogelijkheden en ondersteuning door het eigen sociale netwerk, extra 
ondersteuning nodig hebben, zorgen wij voor een goed pakket aan laagdrempelige algemene 



   

 
   
 

voorzieningen. Dit doen we in samenwerking met de maatschappelijke 
partners. Zoals ook uit de beantwoording van de vorige pitch blijkt, wordt er nagedacht over de 
toekomst van de Stevenskamp. Het college stelt de raad voor kennis te nemen van de pitch en de 
uitkomsten van deze gesprekken af te wachten. 
 
7. Vertrouwen van burgers in het bestuur 
De heer Zeilstra stelt dat een aandeel van 70% van de inwoners in Raalte geen vertrouwen heeft in 
het bestuur van de gemeente. Dit leidt de heer Zeilstra af van het dashboard Waar Staat je 
Gemeente. De pitcher vraagt zich af waarom er geen vertrouwen is en volgens hem gaat het daarbij 
om de wisselwerking tussen inwoners en het bestuur. De heer Zeilstra stelt voor dat niet de ambtelijke 
organisatie, maar het bestuur zelf moet onderzoeken waar het wantrouwen vandaan komt en met 
voorstellen moet komen.  
 
Het college herkent zich niet in de stelling. Het dashboard laat namelijk zien dat 31% van de 
respondenten vertrouwen in het bestuur heeft. Hieruit kan niet de conclusie worden getrokken dat het 
overige aandeel het bestuur niet vertrouwd. Uit het onderliggende onderzoek (tabel 13, pagina 21) 
blijkt dat 19% nauwelijks tot geen vertrouwen heeft in de manier waarop de gemeente wordt bestuurd. 
Met een aandeel van 31% dat wel (heel) veel vertrouwen heeft in het bestuur scoort Raalte hoger dan 
het landelijke gemiddelde (29%) van gemeenten tussen de 25.000-50.000 inwoners. Dat wil echter 
niet zeggen dat het college zich niet herkent in de trend (ook landelijk) dat het vertrouwen in “de 
politiek” daalt. Het gemeentebestuur hoopt met nieuwe vormen van overheidsparticipatie en 
bestuurlijke vernieuwing, zoals de Raad op Pad, maar ook “Groen, samen doen”, het economisch 
werkatelier en onze visie op gewaardeerd partnerschap het aandeel van inwoners dat vertrouwen 
heeft in het bestuur verder te vergroten. Het college stelt de raad voor kennis te nemen van de pitch. 
 
8. Tiny Houses 
In de tweede pitch van de heer Zeilstra wordt het concept van “Tiny Houses” voor het voetlicht 
gebracht. Volgens de pitcher gaat het hierbij om een maatschappelijke beweging die zoekt naar 
kleinschaligere woonvormen van 50 m2. Woonvormen die ook in het buitengebied mogelijk gemaakt 
zouden moeten worden waarbij het gaat om denken buiten bestaande wet- en regelgeving. 
 
Het bestemmingsplan Buitengebied stelt een maximale maat aan woningen in het buitengebied, zoals 
een maximale inhoudsmaat van 750m3 en maximale bouw- en goothoogte. Er worden geen minimale 
maten geëist. Het bestemmingsplan Buitengebied staat daarmee de realisatie van een kleine woning 
van bijvoorbeeld 50m2 niet in de weg, zolang het gaat om een locatie waar de bouw van een woning 
mogelijk is en zolang het aantal woningen dat het bestemmingsplan op die locatie toestaat in acht 
wordt genomen. Het college stelt de raad voor kennis te nemen van de pitch en eventuele concrete 
verzoeken van initiatiefnemers af te wachten.   
 
9. Uitbreiding bedrijventerrein Heeten 
De voorzitter van de ondernemersvereniging Heeten, de heer Simons, pleit in zijn pitch voor een 
uitbreiding van het bedrijventerrein in Heeten. Hij constateert dat het bestaande terrein al aardig 
volloopt en er een aantal kavels in optie is genomen. De heer Simons vindt het hoog tijd dat er actie 
wordt ondernomen om de volgende fase op gang te brengen en stelt daarbij voor de ontwikkeling en 
het beheer daarvan in handen te leggen van de gemeente in plaats van een projectontwikkelaar. 
 
Op dit moment wordt er door de provincie Overijssel samen met de West-Overijsselse gemeenten 
onderzoek gedaan naar de programmering van bedrijventerreinen. Hieruit zal naar voren komen of in 
de gemeente Raalte nog ruimte geboden kan worden voor nieuwe bedrijventerreinen. Vooralsnog lijkt 
de gemeente ruim voldoende aanbod te hebben (o.a. Zegge VII). Daarnaast hanteert de gemeente op 
dit moment een passief grondbeleid en ontwikkelt zelf geen bedrijventerreinen. De portefeuillehouder 
ruimtelijke ordening heeft toegezegd in overleg te gaan met de ondernemersvereniging van Heeten 
om de programmering van bedrijventerreinen verder toe te lichten. 
 
10. Behoud buslijn 4 



   

 
   
 

De heer Jansen geeft in zijn pitch aan dat er de laatste jaren veel 
discussie is geweest over het bestaansrecht van buslijn 4 in Heeten. Er zijn diverse alternatieven 
besproken en uiteindelijk heeft dit geleid tot de gedachte om een buurtbus op te richten. Mensen zijn 
benaderd om een werkgroep op te richten, er is gekeken in andere dorpen en er is een proefrit 
gemaakt. Het besluit van het kabinet om MBO leerlingen ook een ov-jaarkaart te verstrekken, leidt er 
echter toe dat buslijn 4 weer goed bevolkt is tijdens de spits. Daarom pleit de heer Jansen alsnog voor 
behoud van buslijn 4, maar dan in afgeslankte vorm. 
 
De gemeente neemt sinds 2016 deel in een werkgroep rondom het opzetten van de buurtbus, waarin 
ook Plaatselijk Belang Heeten, KBO Heeten en de provincie zijn vertegenwoordigd. In de werkgroep 
heeft de provincie laten weten dat lijn 4 niet rendabel is in de huidige vorm en er is gesproken over 
enkele alternatieven. Een buurtbus zou in feite op korte termijn operationeel kunnen zijn, er is echter 
nog geen concreet tijdspad vanuit de provincie wanneer lijn 4 aangepast gaat worden. De werkgroep 
komt in april weer bij elkaar. Dan kan men een inschatting maken wat het effect is van invoering van 
de MBO-kaart en daarnaast de uitwerking van het stoppen van de regiotaxi. Het college vindt 
bereikbaarheid met openbaar vervoer een belangrijk thema en wil kijken waar ondersteuning kan 
worden geboden. Het college stelt de raad voor deze pitch in te brengen in de werkgroep. De 
bevoegdheid om te besluiten om buslijn 4 wel/niet af te schaffen of in afgeslankte vorm verder te laten 
gaan ligt echter bij de provincie.  
 
11. Zonnepark Heeten 
De heer Geerdink (energiecoöperatie Endona) geeft een presentatie van de stand van zaken van het 
zonnepark Heeten. De uitdaging is nu gelegen in het rond krijgen van de financiering. In zijn pitch 
roept de heer Geerdink op tot optimale medewerking bij de invulling van de functies in de openbare 
ruimte omgeving zonnepark.  
 
Vooralsnog is de gemeente vooral betrokken geweest bij het planologisch mogelijk maken van het 
energiepark. Met het onherroepelijk worden van de omgevingsvergunning voor het park is dat deel 
van het proces afgerond. Het college is met de initiatiefnemer van het energiepark Heeten in gesprek 
over de financiering van het energiepark en de vraag wat de gemeente daarin kan betekenen. Op dit 
moment zijn verkennende gesprekken over de mogelijkheden van een garantstelling en de daarbij 
horende risico’s gaande. De raad wordt vooralsnog voorgesteld kennis te nemen van de pitch en 
nadere voorstellen op de langere termijn af te wachten.  
 
12. IJsbaan Heeten 
De heer Lorkeers maakt de aanwezigen in de zaal deelgenoot van zijn zoektocht naar een nieuwe 
plek voor de ijsbaan in Heeten. Sinds 16 november bestaat de ijsbaan niet meer doordat hier 
woningbouw is gepland. Er zijn verschillende alternatieve locaties onderzocht, maar tot op heden is 
nog geen passende ruimte gevonden. De pitcher vraagt de gemeente om ondersteuning als er een 
locatie gevonden is, bijvoorbeeld in het passend maken van het bestemmingsplan.  
 
Het college hoopt dat de initiatiefnemer een goede locatie vindt en stelt zich faciliterend op als deze 
gevonden is. Mogelijk biedt de eerder genoemde herordening van het sportpark (pitch Heeten Sport) 
mogelijkheden voor de ijsbaan in de toekomst. Het college stelt de raad voor kennis te nemen van de 
pitch en nadere voorstellen met betrekking tot de locatie af te wachten.  
 
13. Staat onderhoud basisschool 
Een lid van de medezeggenschapsraad basisschool, de heer Heerink, wil graag het schoolgebouw 
onder de aandacht brengen. Een aantal jaren geleden is het onderhoud van het schoolgebouw van de 
gemeente in handen gegaan naar (het bestuur van) de basisschool. Volgens de pitcher staat de 
school op de nominatie om aangepakt te worden dan wel een nieuwe school te realiseren. Immers, de 
jeugd heeft de toekomst, aldus de pitcher. 
 
Op initiatief van schoolbesturen De Mare en Mijnplein is in de gemeenten Raalte en Olst-Wijhe een 
onderzoek gestart naar de gevolgen van de leerlingdaling die al een aantal jaren aan de gang is en de 
komende jaren door zal zetten. Beide gemeenten nemen deel aan dit onderzoek en de resultaten 



   

 
   
 

worden binnenkort verwacht. Duidelijk is dat de St. Bernadette in Heeten 
nu al te kampen heeft met forse leegstand. Dit is binnen het lopende onderzoek nadrukkelijk in beeld. 
Zonder te veel vooruit te lopen op de aanbevelingen die waarschijnlijk uit dat onderzoek gaan komen 
is duidelijk dat vervolgacties nodig zijn van schoolbestuur en/of gemeente met betrekking tot de 
leegstand in de St. Bernadetteschool. Dit zal een plek krijgen in het proces dat volgt op het onderzoek 
naar leerlingdaling. De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de pitch en de resultaten van het 
onderzoek af te wachten.  
 
14. Parkeerplaatsen bij nieuwbouw  
De laatste pitch roept op om meer vanuit de mensen dan vanuit de regels te kijken. De heer 
Hunneman noemt daarbij het bouwplan aan de Holterweg als voorbeeld waarbij bij elke woning twee 
parkeerplaatsen worden aangelegd. De heer Hunneman is juist voorstander om minder naar stenen te 
kijken en daarbij niet naar algemene regels te verwijzen, maar mensen meer te faciliteren in wat zij 
zelf willen. 
 
De gemeente probeert voor inwoners, bedrijven en maatschappelijke organisaties een gewaardeerd 
partner te zijn, waarbij wij graag willen handelen naar de bedoeling van een regel in plaats van deze 
als immer geldende eis te hanteren. Dit geldt ook voor het aantal parkeerplaatsen. Hiervoor heeft het 
college in 2015 de Parkeernormennota vastgesteld welke als algemeen toetsingskader wordt gebruikt 
om te bepalen hoeveel parkeerplaatsen benodigd zijn bij ruimtelijke ontwikkeling. Afwijking is altijd 
mogelijk indien voor de betreffende ontwikkeling kan worden aangetoond dat het kader onvoldoende 
maatgevend is. De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van deze pitch.  
 

KANTTEKENINGEN 

1. Uiteindelijke resultaat hangt af van de inzet van capaciteit, financiële middelen en de 
betrokkenheid van de inwoners en gemeente 

De kern van overheidsparticipatie ligt in het feit dat het initiatief bij onze inwoners ligt. De gemeente 
participeert, doet mee en is partner in de initiatieven van inwoners. Het trekkerschap van de ideeën 
willen we nadrukkelijk bij onze inwoners laten liggen. Veel van de voorstellen zijn nog in ontwikkeling. 
De ambtelijke inzet, financiële consequenties voor de gemeente en de verwachte uitvoeringsduur om 
projecten te kunnen realiseren, wordt als volgt ingeschat: 
 

 
Legenda:  
Klein/weinig 
Gemiddeld 
Groot/lang  
 

Pitch Ambtelijke 
inzet 

Financiële 
consequenties 

Verwachte 
uitvoeringsduur 

1. Maximale snelheid in de kern Heeten    

2. Verduurzaming Zwembad    

3. Heeten Woont N.v.t. 

4. Heeten Sport    

5. Generatiepark Stevenskamp    

6. Behoud intensieve zorg    

7. Vertrouwen van burgers in het bestuur N.v.t. 

8. Tiny Houses N.v.t. 

9. Uitbreiding bedrijventerrein Heeten    

10. Behoud buslijn 4    

11. Zonnepark Heeten    

12. IJsbaan Heeten N.v.t. 

13. Staat onderhoud basisschool    

14. Parkeerplaatsen bij nieuwbouw  N.v.t. 



   

 
   
 

 
2. De pitches van de “Raad op Pad” zullen moeten worden afgewogen tegen de pitches die nog 

komen gaan  
De “Raad op Pad” zal nog vaker plaatsvinden. Dit betekent dat nog andere ideeën zullen volgen 
vanuit de andere kernen. Deze pitches zullen in samenhang dienen te worden gewogen tegen de nu 
gepresenteerde initiatieven. De prioritering van de pitches in Heeten was als volgt: 

Pitch:      Aantal stickers: 

1. Heeten Sport    23 
2. Generatiepark Stevenskamp  22 
3. Verduurzaming Zwembad   19 
4. Behoud intensieve zorg   15   
5. Maximale snelheid in de kern Heeten 13 
6. Staat onderhoud basisschool  11 
7. Behoud buslijn     8 
8. Uitbreiding bedrijventerrein Heeten  7 
9. Heeten Woont    4  
10. Vertrouwen van burgers in het bestuur 4 
11. IJsbaan Heeten    4 
12. Parkeerplaatsen bij nieuwbouw   4 
13. Zonnepark Heeten    3 
14. Tiny Houses    2 

FINANCIËN 

De kosten van de concrete maatregelen zijn op voorhand niet in te schatten en moeten per geval 
worden bezien. Bij de begroting 2017 is de raad voorgesteld om voor de jaren 2017 en 2018 eenmalig 
een bedrag van € 50.000 beschikbaar te stellen als vrij besteedbaar budget voor de gemeenteraad 
om bij sommige pitches snel te kunnen handelen. Voorgesteld wordt om eventuele extra financiële 
gevolgen, die niet passen binnen bovenstaand budget, mee te nemen bij het eerst volgende moment 
in de planning- en controlcyclus, namelijk de jaarrekening 2016. 
 

VERVOLG 

Bij de jaarrekening 2016 wordt u geïnformeerd over de stand van zaken van de Raad op Pad.  
 

COMMUNICATIE 

Na besluitvorming worden de initiatiefnemers door de griffie geïnformeerd over de uitkomsten van de 
besluitvorming en het vervolg van het proces. 
 

BIJLAGEN 

1. Presentaties de Raad op Pad in Heeten 
 
 
Burgemeester en wethouders van Raalte, 
 
 
 
 
 
 
de secretaris de burgemeester 
Karin Cornelissen    Martijn Dadema  



   

 
   
 

 

RAADSBESLUIT 

   

ZAAKNUMMER : 1264-2017    

 

De raad van de gemeente Raalte, 

gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 28 februari 2017 

 

Besluit:  
1. Kennis te nemen van de gepresenteerde pitches “Heeten Woont”, “Vertrouwen burgers in het 

bestuur”, “Tiny Houses”, “IJsbaan Heeten” en “Parkeerplaatsen bij nieuwbouw”; 
2. Het college te verzoeken de pitch over de maximale snelheid in Heeten mee te nemen in de 

Verkeersagenda 2017-2020; 
3. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met de Stichting Zwembad Heeten en nadere 

investeringsvoorstellen af te wachten; 
4. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met de Stichting Heeten Sport en nadere 

aanvragen voor een startsubsidie en aanleg van beachvelden af te wachten; 
5. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met SallandWonen, de Zorggroep Raalte, de 

heer Solen en Vazet over de pitch Generatiepark Stevenskamp en pitch behoud intensieve 
zorg Stevenskamp; 

6. Het college te verzoeken in gesprek te gaan met de ondernemersvereniging Heeten over de 
programmering van het bedrijventerrein;  

7. Het college te verzoeken de pitch met het behoud van buslijn 4 in te brengen in de werkgroep 
over de buurtbus Heeten; 

8. Het college te verzoeken in gesprek te blijven met de energiecoöperatie Endona waarbij de 
mogelijkheden van garantstelling worden onderzocht en de raad te informeren over de 
uitkomst; 

9. Het college te verzoeken de pitch over het onderhoud basisschool mee te nemen in het 
gemeentebrede onderzoek naar leerlingdaling in Raalte en Olst-Wijhe. 

 
 
Aldus besloten in de vergadering van 2 maart 2017. 
 
 
 
de griffier de voorzitter 
Jan Bouke Zijlstra      Martijn Dadema 
 
 


